
Motion om fiber till BRF Båtsmannens medlemmar - stämma 2021 
 
Idag har bostadsrättsföreningens medlemmar TV och möjlighet till bredband via Comhem. 
 
Detta levereras via Comhems koaxnät med 2 uttag i varje bostadsrätt. 
 
Stabiliteten på bredbandet och bildkvaliteten på Tv:n lämnar tyvärr en del övrigt att önska. 
Jag vill att stämman ger styrelsen i uppdrag att teckna avtal med exempelvis Telia eller 
Comhem om att dra nytt fibernät till varje hushåll.  Dagens koaxkablage har nått taket för sin 
kapacitet. Investerar vi i fiber nu kommer föreningen inte behöva dra in någon annan kabel längre 
fram. 
 
Det kommer ge möjlighet till bättre TV och snabbare bredband åt oss som bor här nu, och kommer 
dessutom höja värdet rejält på husen för de som säljer.  
 
Jag yrkar  
 

● att stämman beslutar att ge styrelsen i uppdrag att ta in offerter från andra möjliga 
leverantörer av fiber. 

 
● att stämman beslutar att ge styrelsen i uppdrag att efter offertförfarandet teckna 

avtal om fiberdragning för TV och bredband med utvald leverantör.  
 

● att stämman beslutar att ge stämman mandat att avsluta avtalet med Comhem. 
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Styrelsens svar 
Föreningens nuvarande nät för bredband, tv och telefoni ger oss ett bra utbud av tjänster. Vi får ett 
stort och brett utbud av tv kanaler och ett bredband som ger oss hastigheter upp till 1 200 gb. Den 
tekniska kvaliten är god. Föreningen har ett bundet avtal med leverantören om leveranser.  

Fåtal medlemmar har haft klagomål på driftsäkerheten. Comhem har utfört servicetjänster i dessa 
fall. De kommer även fortsättningsvis att utveckla nuvarande bredband.  

Styrelsen anser att det är såväl ekonomisk som tekniskt lämpligt att inte avbryta kontraktet. 

Styrelsen anser att motionen skall avslås i samtliga delar.  
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